
  

   PROTOKOLL från SvIVKs styrelsemöte nr 8-2022 

 

Tid: Den 10 oktober 2022. 

Plats: Telefonmöte 

Närvarande styrelseledamöter: Lisen Ekström, Ullis Andersers, Jessica Zetterlund, Leif 

Vennerström, Camilla Fritz och Helena Boo Robertsson. 

                   Närvarande suppleant: Magnus Widén. 

  Frånvarande adjungerad styrelsemedlem: Inger Högberg. 

  Frånvarande styrelseledamot: Ellinor Jonsson 

 

 

§1. Lisen Ekström öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

§2. Lisen Ekström valdes till mötesordförande och Ullis Andersers till mötessekreterare. 

§3. Val av justerare: mötesordföranden Lisen Ekström och Jessica Zetterlund. 

§4. Konstaterades att mötet är beslutsmässigt utlyst och alla behörigt kallade. 

§5. Dagordningen fastställdes med tillägg av. 

 In SKK – Nominering till Hamiltonplaketten och förtjänsttecken och rapport om 

sponsring.  

§6. Protokoll från möte nr 7-2022 godkändes. 

§7.         Ekonomi –  

  

Behållning på klubbens konton 2022-10-09  

  

Företagskonto 12 767,77 

Swish-konto 25 696,50 

Handkassa 0,00 

Placeringskonto 110 000,00 

SvIVK-Fond 8 080,00 

BPH-Fond 2 200,00 

Forskning och utbildningsfond 69 485,00 

Summa 228 229,27 

  

  



Antal medlemmar 2022-10-09  

  

Fullbetalande 167 

Familjemedlemmar 31 

Valpgåvomedlemmar 18 

Hedersmedlemmar 2 

Summa 218 

  

 

 

§8.  AHK – Inget nytt 

  §8b.     Konferensen i Tånga Hed – Föreberedelser är i full gång. Det är inte så många deltagare 

som vi hade hoppats på men vi genomför konferensen som planerat och hoppas på givande 

och intressanta dagar. 

§9.       Rapporter och skrivelser 

14/9  In SKK- Utbildning för certifierad utställningsarrangör, CUA, den 8-9 oktober. Noterat. 

14/9  In SKK- Varmt välkomna på digital rasklubbsträff. Noterat. 

25/9 In SKK – Utbildning för erfarna årsmötesordföranden. Vi har alltid någon i SvVK styrelsen som kan              

ställa upp och vara ordförande och vi känner oss trygga med det. 

25/9   In SKK- Digitala årsmöten 2023. Vi kan ha klubbens årsmöte digitalt om vi behöver det. 

25/9   In SKK – Beslut från Disciplinnämndens sammanträde 20220826. Noterat. 

25/9  In Reduca – Utspridda styrelsemedlemmar, inga problem, signera digitalt! Vi är nöjda utan den 

tjänsten. 

25/9 In SKK – Revidering regler för bruksavelspris och bruksuppfödarpris. Noterat. 

25/9 In SKK –PÅMINNELSE: SKK 2030 åker på turne´ - hjälp oss att nå era medlemmar. Info ligger på 

klubbens hemsida. 

25/9 In SKK – SKK – Utställning. Digitaliserade kritiker, börjar att gälla från Stora Stockholm. 

25/9 In SKK – Er inloggning på köpa hund.se. Flyttad. 

2/10 In SvVK – Ansökan om utökning av rasregister, Eva Eriksson. Styrelsen svarar JA men tycker att hon 

bör vara med även på LC. Ullis svarar SvVK.  

2/10  In SKK – RAS. Detta gällde inte för vår ras. 

2/10 In SKK – Protokollsutdrag DK 4-2022. Noterat. 

2/10 In SKK – CS nr 5-2022. Noterat. 

3/10 In SKK – Information från  SKK:s valberedning. Noterat. 

 



        §10.  Utställningar – Klubben planerar för en inoff för alla raser i Floby under våren -23. Detta ska vi 

börja med snarast.  

 Domarförslag från Östra för år 2025 Apalby. Vi tar upp detta igen på nästa möte. 

 Vill Östras kontaktpersoner anordna en Inoff Special på Apalby 2023? Camilla kollar upp detta. 

  

       §11.  Kontaktombuden – Nedre Norra bjöd in till en träff på Orsa camping lördag 1/10 kl. 11.00 men 

då det bara var 2 anmälda så blev den inte av.  

 

§ 12.  Tidningen och hemsidan – Det jobbas för fullt med vinternumret. 

 Hemsidan – rullar på.  

§13. Övrigt- Hamiltonplaketten pratades igenom.  

  Sponsoravtal – Magnus har varit i kontakt med Four Friends och dom jobbar just nu med nästa 

års budget och hör av sig i månadsskiftet. 

§14.  Nytt möte kommer att hållas: 14/11 kl. 19.00 

       19/12 kl. 19.00 

 

§15. Lisen Ekström tackade deltagarna och avslutade mötet. 

 

 

Idkerberget 10 oktober 2022, Ullis Andersers 

 

 

    

 

Lisen Ekström, mötesordförande Jessica Zetterlund, justerare 


